
Presentasjon av mitt kandidatur 
Personalia 

Navn: Una Pasovic 

Alder: 26 år 

Bydel: Sagene 

Hvor lenge har du vært medlem av SV: Medlem av SU/SV i 11 år. 

 

1. Bakgrunn 

Har tatt to bachelorgrader på UiO, en i statsvitenskap og en i russisk språk. Har tidligere 

jobbet i Natur og Ungdom, Framtiden i våre hender, Changemaker og i organisatoriske og 

politiske stillinger. I dag jobber jeg som politisk rådgiver i Norges Astma- og Allergiforbund 

(NAAF) og informasjonsrådgiver i Norsk cøliakiforenings ungdom. I oktober skal jeg tiltre i en 

ny stilling som assisterende sekretariatsleder i Norsk studentorganisasjon.  

 

2. Politisk / Organisatorisk erfaring 

Har lang fartstid i SU, fra lokallagsleder i Telemark til sentralstyremedlem (2016-2018). Var i 

perioden 2015-2019 første vara til fylkestinget i Telemark, og hadde fast plass i hovedutvalg 

for kultur, idrett og miljø. I dag er jeg nestleder i Oslo SV. I tillegg til dette sitter jeg i styret til 

HK Ung Øst og i LO Ung, samt antirasistisk utvalg i LO i Oslo.  

 

3. Politisk engasjement 

Jeg engasjerer meg lett i saker jeg setter meg inn i. Jeg har derfor hatt mange ulike 

hjertesaker gjennom årene, men i Oslo er det særlig følgende jeg brenner for:  

1. Integrering: Jeg er lidenskapelig opptatt av innvandrings- og integreringspolitikk. Jeg har 

selv foreldre som flyktet til Norge og opplever at saken er svært nær meg. Integrering, arbeid 

og kultur er tett knyttet sammen, og dette krysningspunktet er synes jeg er svært interessant. 

2. Byutvikling: Jeg engasjeres sterkt av byutviklingspolitikk, særlig bygging av 

boligområder, samferdsel og monokultur.  

3. Kultur og idrett: Å utvikle gode kulturopplevelser og -tilbud i Oslo gjør meg engasjert og 

glad! Jeg ønsker at Oslo skal være en by der alle har et forhold til kulturtilbud der de bor. 

 

4. Motivasjon 

Som nestleder har jeg fått muligheten til å bidra enda mer enn før til Oslo SV. Jeg synes det 

er både spennende og givende å være en del av det politiske arbeidet i Oslo SV. Jeg har fått 

mye innsikt i arbeidet på Rådhuset, og har veldig lyst til å lære mer. Jeg brenner for Oslo og 

har lyst og kapasitet til å legge ned enda mer arbeid for Oslo SV – både organisatorisk og 

politisk. Det er lenge siden jeg har vært folkevalgt, men jeg kjenner godt til hva som kreves. 

Jeg tror jeg vil kunne gjøre en god og grundig jobb – enten som vara eller fast representant. 

 

5. Arbeidskapasitet 

Jeg har alltid hatt stor arbeidskapasitet. I året som har vært har jeg jobbet i en fulltidsstilling i 

NAAF, en 40%-stilling i NCFU, vært nestleder i Oslo SV, tatt fag på UiO og hatt andre verv i 

LO/HK. Nå skal jeg trappe ned til en ordinær fulltidsstilling og er ferdig med studier. Dermed 

vil jeg ha mye mer kapasitet som jeg ønsker å bruke på Oslo SV. Jeg liker å ha mange baller 

i lufta og trives med høyt tempo. Jeg vil få en fleksibel kontorjobb som gjør at jeg kan møte i 

politiske møter både i og utenfor arbeidstida. 


